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Art. 26 van het gemeentedecreet: 

De gemeenteraad kan enkel beraadslagen of beslissen als de meerderheid van de zittinghebbende 

gemeenteraadsleden aanwezig is. De gemeenteraad kan echter, als hij eenmaal bijeengeroepen is zonder 

dat het vereiste aantal leden aanwezig is, na een tweede oproeping, ongeacht het aantal aanwezige leden, 

op geldige wijze beraadslagen of beslissen over de onderwerpen die voor de tweede maal op de agenda 
voorkomen.  

In die oproeping wordt vermeld dat het om een tweede oproeping gaat. In de tweede oproeping worden 

de bepalingen van dit artikel overgenomen. 
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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 18 DECEMBER 2018 
Aanwezig: François DE KEERSMAECKER, Voorzitter 

Tom TROCH, Jozef DE BORGER, Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Schepenen 

Geert VAN DEN BOSSCHE, OCMW-voorzitter 

Mark VAN ASSCHE, Eddy VRANCKAERT, Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, 

Conny MOONS, Koen MOEYERSONS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN BROECK, 

Arnold ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank PAS, Wim EECKELAERS, Patrick BOGAERTS, Lut 

AVERHALS, Koen GOOSSENS, Gemeenteraadsleden 

Henk VERTONGHEN, Algemeen directeur 

Verontschuldigd Nadia SMINATE, Burgemeester 

Dimitri ROBBYNS, Gemeenteraadslid 

 

GOEDKEURING VAN HET VERSLAG VAN DE VOORGAANDE ZITTING 

1. Goedkeuring notulen van de vorige zitting van de gemeenteraad 

Aanleiding en context 

De notulen van de vorige zitting van de gemeenteraad werden opgesteld door de 

algemeen directeur.  Deze worden voor akteneming en goedkeuring voorgelegd aan de 

leden van de gemeenteraad. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen 

Motivering 

De notulen van de vorige zitting van de gemeenteraad zijn zowel in het motiverend als in 

het beschikkend gedeelte de volledige weergave van de zitting. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 
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Besluit 

De ontwerpnotulen van de vorige zitting van de gemeenteraad worden zonder 

bemerkingen aangenomen en goedgekeurd. 

OPENBAAR 

A-punt 

Mobiliteit en verkeer 

2. Goedkeuring projectovereenkomst 2019 Groep Intro 

Gerda VERHULST, Schepen 3 is/zijn verontschuldigd tijdens de behandeling van dit 

agendapunt 

Aanleiding en context 

In 2016 en 2017 werd er een projectovereenkomst tussen gemeente Londerzeel en 

Groep Intro afgesloten om de dienstverlening van fietspunt en de netheid van de 2 

Londerzeelse stations te ondersteunen. Voor 2018 werd er een addendum door 

gemeenteraad goedgekeurd om de wachtzaal van het station van Londerzeel te 

onderhouden wanneer die opengesteld wordt voor wachtende reizigers tijdens de 

wintermaanden. De overeenkomst loopt af op 31 december 2018. 

Met de NMBS werd een concessiecontract afgesloten voor het gebruik van de wachtzaal 

en sanitair in het stationsgebouw van Londerzeel waardoor voor de winterperiode 2018-

2019 de wachtzaal en het sanitair opnieuw opengesteld werd ten behoeve van de 

treinreizigers. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen 

- beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 3 december 2018 

Motivering 

De voorliggende projectovereenkomst werd enigszins aangepast ten opzichte van 

voorgaande jaren: 

 Update van de dienstverlening zoals die in praktijk al verloopt: opruimen van 

zwerfvuil in de stationsomgevingen in Londerzeel en Malderen, langs het fietspad 

naast het spoor (Hazenpad) en wachtzaal en sanitair in het stationsgebouw van 

Londerzeel tijdens de wintermaanden. De vroegere dienstverlening van het 

fietspunt werd eruit gehaald. 

 Gemeente Londerzeel zal voorzien in aparte vuilniszakken voor zwerfvuil en zal 

ook instaan voor de ophaling ervan. Op deze manier kan men een beeld vormen 

van de regelmaat van de onderhoudsrondes van Groep Intro en de hoeveelheid 

opgehaald zwerfvuil. 

 Toevoeging van de afbakening van het projectgebied: duidelijke omschrijving van 

de zones die Groep Intro zou onderhouden. Het fietspad naast het spoor is in zijn 

totaliteit opgenomen en werd niet beperkt tot de zone tussen de 2 treinstations. 

 Het subsidiebedrag is teruggebracht van €10000 naar €7000 inclusief BTW. Met 

het wegvallen van de dienstverlening rond het fietspunt is dit bedrag beter 

afgestemd op de geschatte werkuren. 
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Een boeteclausule werd niet opportuun geacht, omdat het project rond sociale 

tewerkstelling betreft. Eventuele klachten of opmerkingen worden steeds gemeld bij 

Groep Intro zodat de dienstverlening kan bijgestuurd worden . 

Financieel aspect 

€7000 inclusief BTW 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Enig artikel - De gemeenteraad neemt kennis van de projectovereenkomst en gaat 

akkoord met de inhoud van de overeenkomst. 

Openbare werken 

3. Goedkeuring bestekken voor de uitbreiding van de parking Sportcomplex en 

de plaatsing van fietsenstallingen 

Aanleiding en context 

Het college gunde in zitting van 12 maart 2018 de asfaltering van de bestaande parking 

aan Wegebo voor een bedrag van 80.000 euro incl. BTW.  Voor de uitbreiding van de 

parking en het plaatsen van fietsenstallingen werd er door de dienst Openbaar Domein 2 

bestekken met bijhorende raming opgemaakt.  Enerzijds een bestek voor de uitbreiding 

van de parking (raming 128.986,00 euro incl. BTW) en anderzijds voor het leveren en 

plaatsen van 2 fietsenstallingen (raming 120.000,00 euro incl. BTW).  De wijze van 

gunnen voor beide bestekken gaat via onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 

bekendmaking.  De aanleg van de petanquevelden, de aanleg van verharding aan de 

nooduitgang en het aanpassen van de helling naar de rijweg en het aanpassen van de 

groenvoorzieningen zal in eigen regie worden uitgevoerd.  Aan Eandis werd gevraagd om 

een lichtstudie voor de parking op te maken. Voor al deze werkzaamheden is nog een 

maximaal bedrag van 70.000 euro beschikbaar. 

Juridische grond 

- gmeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen 

- wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen 

- decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

- wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen 

- wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1°a 

(de goed te keuren uitgave excl. btw bereikt de drempel van €144.000,00 niet) 

- koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels 

van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

- koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90, 1° 
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Motivering 

De raming van de fietsenstalling werd opgemaakt op basis van een vergelijking van 

verschillende bestekken. De gemiddelde prijs voor een fietsenstalling bedraagt €1.000. 

Er zullen op 2 locaties stallingen worden voorzien, nl. aan de petanquevelden en aan de 

school/ingang complex. 

De vernieuwing van de bestaande parking, de uitbreiding van de parking, het plaatsen 

van fietsenstallingen en de omgevingswerken dienen afgewerkt te zijn voor de opening 

van het sportcomplex. 

Financieel aspect 

- Uitbreiding van de parking : raming 128.986,00 euro incl. BTW 

- Leveren en plaatsen van 2 fietsenstallingen : raming 120.000,00 euro incl. BTW 

Tussenkomst 

Raadslid Koen Goossens (onafhankelijk) : 'Ik wil het hebben over het stuk van de parking 

dat via het amendement was ingediend via grasdallen.  Op de plannen die ik zag, zijn die 

gevuld met siergrond voor de rijrichting en zwart voor de parkeerplaatsen.  Het was toch 

de bedoeling van daar een groene zone te creeëren ?' 

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen!) : 'Zoals je op het plan ziet, zijn het geen volle tegels, 

maar waterdoorlatende groenvoorzieningen.  Maar je moet uw parking wel afbakenen 

want anders staat elke wagen kriskas door elkaar.  Vandaar dat dat voorzien is.' 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'Op de GRC was er nog wat onduidelijkheid over de 

raming.  Is dat intussen uitgeklaard ?' 

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen!) :'Dit werd nagevraagd.  De raming voor de 

fietsenstallingen is gebaseerd op standaardprijzen.  Het is natuurlijk een raming via een 

bestek.  Het is aan het volgende bestuur om te kijken om een keuze te maken tussen de 

opties van de offertes.  Door het feit dat het een onderhandelingsprocedure is, heb je de 

handen vrij om te kiezen voor een goedkoper of een duurder model.  Als we natuurlijk de 

duurste optie niet voorzien in het budget, dan kan je de duurste optie al niet meer kiezen 

achteraf.  Vandaar dat die ramingen hoog liggen.' 

Raadslid Koen Goossens (onafhankelijk) : 'Dat betekent ook dat die asfaltering kan 

doorgetrokken worden in die grasdallen ?' 

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen!) : 'De beslissing van de gemeenteraad was toen 

duidelijk.  Dat zijn 2 aparte zaken.  Het ene kan niet overlopen in het andere.' 

 

Stemming: 

Met 22 stemmen voor (François DE KEERSMAECKER, Tom TROCH, Jozef DE BORGER, 

Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Mark VAN ASSCHE, Eddy VRANCKAERT, 

Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, Conny MOONS, Koen 

MOEYERSONS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN BROECK, Arnold 

ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank PAS, Wim EECKELAERS, Patrick BOGAERTS, Lut 

AVERHALS), 1 onthouding (Koen GOOSSENS) 

Besluit 

Artikel 1: Het bestek met nr. 2018-235 en de raming voor de opdracht "Aanleggen 

bijkomende parking Sportcomplex", opgesteld door de afdeling grondgebiedszaken wordt 
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goedgekeurd. De lastenvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en 

zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor 

aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt €106.600,00 

excl. btw of €128.986,00 incl. 21% btw (€22.386,00 btw medecontractant). 

Artikel 2: Het bestek met nr. 2018-236 en de raming voor de opdracht 

"Fietsenstallingen aan Sportcomplex", opgesteld door de afdeling grondgebiedszaken 

wordt goedgekeurd. De lastenvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het 

bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming 

bedraagt €99.173,55 excl. btw of €120.000,00 incl. 21% btw (€20.826,45 btw 

medecontractant). 

Artikel 3: Bovengenoemde overheidsopdrachten worden gegund bij wijze van de 

onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking. 

Artikel 4: De uitgave voor deze opdrachten worden voorzien in het budget 2019. 

Ruimtelijke ordening en stedenbouw 

4. Definitieve goedkeuring van de straatnaam 'Potaardestraat' 

Aanleiding en context 

In zitting van 26 juni 2018 heeft de gemeenteraad een voorlopige goedkeuring gegeven 

aan de straatnaam 'Potaardestraat'.  Er vond een openbaar onderzoek plaats van 3 

september 2018 tot 3 oktober 2018.  Er werden geen bezwaren ingediend. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen 

Motivering 

Gezien er geen bezwaren zijn ingediend tijdens het openbaar onderzoek, kan de 

straatnaam definitief aanvaard worden. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Enig artikel : De gemeenteraad neemt kennis van het resultaat van het openbaar 

onderzoek en keurt de nieuwe straatnaam 'Potaardestraat' definitief goed. 

Patrimonium 

5. Goedkeuring bestek, raming en wijze van gunnen voor het vernieuwen en 

isoleren van het dak van de Academie 

Aanleiding en context 

Er werd een bestek opgesteld voor het vernieuwen en het isoleren van het dak van de 

Academie.  Deze opdracht is opgedeeld in 2 percelen, nl. dakwerken 

(raming:  € 186.083,00 incl. 6% btw) en zinkwerken (raming: € 51.600,80 incl. 6% 

btw).  De totale uitgave voor deze opdracht wordt dus geraamd op € 237.683,80 incl. 

6% btw.  In het kader van de burgemeesterconvenant werd door het college beslist om 

een subsidie aan te vragen bij AGION-Vlaamse Overheid.  Een deel van de kostprijs van 
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het perceel van de dakwerken wordt gesubsidieerd door AGION - Vlaamse Overheid met 

een voorlopig toegezegd bedrag van € 88.500,00.  Het ontwerpdossier dient ter 

goedkeuring aan AGION te worden overgemaakt voor 1 januari 2019.  Er wordt 

voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure. De werken zelf 

dienen uitgevoerd te worden voor oktober 2020. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen 

- wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen 

- decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

- wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen 

- wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 36 

- koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels 

van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen 

- koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen 

Financieel aspect 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2017, op 

budgetcode 082000/2210000/MA_17_02. 

Het voorziene krediet zal verhoogd worden bij de budgetvastlegging voor werkjaar 2020. 

Tussenkomst 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'U weet dat er op de gemeenteraad een stemming is 

geweest over de nieuwe cultuursite.  Wordt er dan op toegezien dat het dak van het 

schoolhuis dan ook niet mee vernieuwd wordt om daarna terug te moeten afbreken ?' 

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen!) : 'Dit is uiteraard niet de bedoeling.  Voor alle 

duidelijkheid : dit is enkel het bestek, niet de toewijzing.  Bij toewijzing moet je daar dan 

wel op toezien.  Op dat moment is er dan ook misschien al meer duidelijkheid rond dat 

dossier.  Maar het ene staat het andere zeker niet in de weg.' 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1- Het bestek met nr. 2018-239 en de raming voor de opdracht “Vernieuwen en 

isoleren dak”, opgesteld door de dienst Openbaar Domein wordt goedgekeurd. De 

lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in 

de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor aannemingen van 

werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt € 224.230,00 excl. btw of 

€ 237.683,80 incl. 6% btw (€ 13.453,80 Btw medecontractant). 

Artikel 2- Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de openbare procedure. 
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Artikel 3- Een subsidie zal aangevraagd worden bij de subsidiërende instantie AGION - 

Vlaamse Overheid, Koning Albert II-laan 15 te 1210 Brussel (Sint-Joost-ten-Node). 

Artikel 4- De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op 

nationaal niveau. 

Artikel 5- De uitgave voor deze opdracht is deels voorzien in het investeringsbudget van 

2017, op budgetcode 082000/2210000/MA_17_02 en zal verhoogd worden bij de 

vastlegging van het budget 2020. 

Vrije tijd (jeugd, cultuur, toerisme, sport) 

6. Goedkeuring reglement Buurtcheque 

Aanleiding en context 

Er bestaan in Londerzeel al heel wat buurtwerkingen die één of meerdere activiteiten per 

jaar organiseren. Dat blijkt uit de feestcheques die de afgelopen jaren werden 

aangevraagd bij de cultuurdienst.  Het Zorgloket en de Dienst Vrije Tijd willen in de 

toekomst meer inzetten op buurtgericht werken.  Uit bevraging van de bestaande 

buurtwerkingen blijkt dat zowel financiële als materiële ondersteuning een belangrijke rol 

spelen in de ondersteuning van buurten. Het huidige reglement op de feestcheque werd 

daarom onder de loupe genomen en werd er bij de opmaak van de buurtcheque gekozen 

voor een vernieuwing en verruiming van het bestaande reglement. Deze actie kadert 

binnen een breder 'ontmoetingsbeleid' waar buurtgericht werken centraal staat. De 

aankoop van buurtpakketten kan gerealiseerd worden via een subsidie 'Buurten op den 

buiten' van 5.000 euro die het Zorgloket ontvangen heeft van de Koning 

Boudewijnstichting. Het reglement gaat in voege op 1 mei 2019. 

Juridische grond 

Goedkeuring subsidiereglement 'Feestcheque' door de Gemeenteraad op 22 januari 2008 

Goedkeuring herziening van het subsidiereglement 'Feestcheque' door de Gemeenteraad 

op 17 december 2013 

Goedkeuring visienota Londerzeel aan Zet! Onze buurt van A tot Z door het College van 

Burgemeester en Schepenen van 27 november 2017 

Goedkeuring tussentijdse evaluatie Londerzeel aan Zet! Onze buurt van A tot Z door het 

College van Burgemeester en Schepenen van 16 juli 2018 

Goedkeuring reglement Buurtcheque door het College van Burgemeester en Schepenen 

van 12 november 2018 

Goedkeuring reglement Buurtcheque door de Gemeenteraadscommissie Vrije Tijd van 3 

december 2018 

Motivering 

Indien we buurten willen stimuleren om zelf activiteiten te organiseren om 

buurtbewoners samen te brengen en bijgevolg de sociale cohesie te vergroten, dienen we 

als gemeente ondersteuning te bieden waar mogelijk. 

Via de herwerking van het reglement Feestcheque naar een 'Buurtcheque' willen we aan 

deze vraag tot ondersteuning tegemoet komen. 

Het uitbreiden van de ondersteuning voor Buurtcomités kan ook voor nieuwe buurten 

drempelverlagend werken en aanzetten tot de oprichting van een Buurtwerking. 
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Deze actie kadert binnen een breder 'ontmoetingsbeleid' waar Buurtgericht werken 

centraal staat. 

Financieel aspect 

Aankoop Buurtpakketten : Het Zorgloket diende een subsidieaanvraag 'Buurten op den 

buiten' in bij de Koning Boudewijnstichting. Deze aanvraag werd goedgekeurd en 

bijgevolg ontvingen we een subsidie van 5.000 euro voor de aankoop van het materiaal 

om 2 Buurtpakketten samen te stellen. 

Subsidie Buurtcheque - Budget dienst vrije tijd/ cultuurdienst:  3.000 euro 

Tussenkomst 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'Wij hebben die toelichting op de GRC gekregen van 

Tine.  Dit is eigenlijk een update van die feestcheque via het project 'Londerzeel aan Zet' 

waardoor dit uitgebreid wordt naar alle buurtondersteunende initiatieven.  Dit is heel 

goed en we ondersteunen dit met veel plezier.' 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Enig artikel :De gemeenteraad keurt het reglement Buurtcheque en het hieraan 

verbonden aanvraagformulier goed. 

7. Goedkeuring van de bijlage aan de overeenkomst van 16 november 2009 

tussen City Energy b.v.b.a en gemeente Londerzeel en goedkeuring van de 

intentieovereenkomst tussen de gemeente Londerzeel en de N.V. Sportoase 

Londerzeel via amendement 

Jozef DE BORGER, Schepen 2 is/zijn verontschuldigd tijdens de behandeling van dit 

agendapunt 

Aanleiding en context 

Door de nieuwbouw van de tweede sporthal, boven de bestaande sporthal, uitgevoerd 

door de n.v. Sportoase Londerzeel, dient de huidige zonnepanelen-installatie 

aangepast te worden. Daarom wordt de bestaande overeenkomst aangepast, waarin 

vermeld wordt dat deze aanpassingswerken uitgevoerd worden door City Energy b.v.b.a. 

en dat de kosten vergoed worden door de gemeente Londerzeel.  Hieraan gekoppeld is 

een intentieovereenkomst opgemaakt tussen Sportoase en de gemeente. Hierin wordt 

bepaald: 1)- dat de NV Sportoase Londerzeel de kosten, gemaakt door City Energy 

b.v.b.a + de kosten nodig voor de aansluiting op de toekomstige elektrische installaties 

van het sportcomplex (tot een maximum van € 100.000 excl. BTW), ten hare last neemt; 

2) dat de gemeente een ruimte van 100 m² gratis ter beschikking krijgt.  In de vorige 

zitting van de gemeenteraad werd dit agendapunt reeds geagendeerd, maar verdaagd. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen 

- overeenkomst van 16 november 2009 tussen City Energy en de gemeente 

- beslissing van de gemeenteraad van 26 april 2016 houdende goedkeuring van de 

samenwerkingsovereenkomst met NV Sportoase NV 
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- beslissing van de gemeenteraad in zitting van 27 november 2018 waarbij ditzelfde 

agendapunt werd verdaagd 

  

Motivering 

De oorspronkelijke versie, zoals voorgelegd op de zitting van de gemeenteraad van 27 

november, dekte ruim onvoldoende de financiële implicaties af en houdt zelfs risico's in 

voor de gemeente Londerzeel.  Op basis van het amendement wordt de voorgelegde 

intentie-overeenkomst gewijzigd door een nieuwe tekst van het amendement. 

Visum financieel beheerder 

Noch in het budget, noch in het MJP is krediet voorzien voor de evt.investeringen die ten 

laste vallen van de gemeente. 

Advies = budgetmatig ongunstig wat betreft evt.investeringen tlv gemeente! 

Ongunstig visum VSM/2018/259 van Christel VAN HOEYMISSEN van 30-08-2018 

Tussenkomst 

Schepen Verhulst (N-VA) leidt dit agendapunt in:  'Vorige gemeenteraadszitting werd dit 

agendapunt ook al ter stemming voorgelegd, maar men vond dit punt toen nog niet 

klaar.   Er is dan een toelichting gegeven door mezelf in de GRC.  Ik had beloofd de heer 

Klaps uit te nodigen om toelichting te geven rond het dossier.' 

Roger Klaps, afgevaardigde van Sportoase, schetst de vorige beslissingen in de 

gemeenteraad:  'Het betrof een samenwerkingsovereenkomst midden 2016 en een 

addendum erop midden 2017.  Er waren nog een paar kleine punten moesten nog 

geregeld worden : enerzijds zonnepanelen (via een bijlage aan de overeenkomst van 16 

november 2009) + anderzijds een intentie-overeenkomst. 

Voor wat de zonnepanelen betreft heeft de gemeente het basiscontract in 2009 

goedgekeurd. Dat gaf rechten en plichten.  Samengevat : alle kosten worden gedragen 

door City Energy.  De opbrengst van panelen (stroomopbrengst) was voor gemeente, de 

opbrengst van de stroomcertificaten was voor City Energy.  Dat was een contract van 20 

jaar en om de  5 jaar opzegbaar.  Er was wel een boeteclausule bepaald per maand dat 

het contract niet zou voleindigd worden.  Heden vertegenwoordigt die clausule een 

bedrag van 33 000 euro. 

Ik heb wat cijfersimulaties gedaan anderhalf jaar geleden.  Het financieel voordeel voor 

de gemeente bedraagt ongeveer 7000 euro per jaar. City Energy had veel meer 

voordeel, zijnde 25000 euro per jaar.  Er werd bij de onderhandeling afgesproken het 

contract te behouden en dus de zonnepanelen - in het kader van duurzame gemeente - 

niet af te breken. Sportoase is daarin meegegaan, maar was eigenlijk geen vragende 

partij. 

Een bijlage aan het contract met City Energy ligt nu voor.  Het bevat eigenlijk 3 punten. 

Ten eerste, het contract tussen de gemeente en City Energy blijft bestaan. Ten tweede, 

alle door City Energy gemaakte kosten om om de zonnepanelen te verplaatsen in functie 

van het nieuw gebouw, worden gedragen door gemeente.  Bijvoorbeeld: kabel naar 

hoogspanningscabine, omvormers, ... . Ook Sportoase heeft ook hiervoor kosten 

gemaakt, bv. grotere  hoogspanningscabine.  Ten derde,  door het gegeven van de bouw 

van een tweede sporthal op een niveau, wordt schaduw gevormd. Hierdoor zijn er minder 

certificaten, wat nadelig is voor City Energy.  Dat is op 7% begroot en City Energy wordt 

hiervoor financieel gecompenseerd. 
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In de intentieovereenkomst tussen Sportoase en de gemeente gaat Sportoase akkoord 

om al die genoemde kosten op zich te nemen (de eigen gemaakte kosten door Sportoase 

zelf, alsook de door City Energy gemaakte kosten) met een maximum van 100 000 

euro.  In verband met de BTW : als City Energy aan de gemeente factureert, dient de 

gemeente op het bedrag BTW te betalen en is de BTW door de gemeente niet 

recupeerbaar.  Als Sportoase factureert, kan Sportoase die BTW recupereren.  City 

Energy is sinds de zomer 2018 wachtende om te weten naar wie die facturen kunnen 

gestuurd worden. 

De intentieovereenkomst gaat ook nog over een ander punt. Bij de opmaak van het 

bestek, goedgekeurd in de gemeenteraad, was er een verplichting opgenomen dat er een 

ruimte van 100 m² voor de gemeente moest gebouwd worden. Die ruimte bestaat.  In de 

loop van het bouwdossier was er discussie dat de gemeente deze ruimte al dan niet zou 

nodig hebben voor het huisvesten van gemeentelijke diensten zoals sport en cultuur.  Dit 

was casco, d.w.z. de ruimte wordt gebouwd door Sportoase, de inrichting ervan is voor 

gemeente, afhankelijk van hun behoeften.  Er zijn daarover afspraken gemaakt in 

diverse vergaderingen en ook ter sprake gekomen in het college.  Nu zijn die afspraken 

op papier gezet.  Wat is het voorstel ? De cascokost is voor Sportoase, zoals eerder 

voorzien.  De investeringen voor afwerking zijn voor gemeente.  Voor gebruik van deze 

ruimte is Sportoase akkoord dat Sportoase hiervoor geen huur zal aanrekenen.   D.w.z. 

de gemeente mag dit gratis gebruiken.  Er moet enkel dan nog een huurovereenkomst 

aan 0 euro afgesloten worden met eventuele bepalingen rond bv.opzegtermijn.  Op vraag 

van de gemeente werd de mogelijkheid voorzien om eventueel die huurovereenkomst uit 

te breiden met een onderhoudscontract voor het poetsen van die ruimte.  Sportoase 

heeft voorzien dat er qua nutsvoorzieningen aparte elektriciteits-en watermeters zijn.  De 

zonnepanelen produceren elektriciteit.  Daar is de overeenkomst dat, zolang gemeente 

geen hoger verbruik heeft dan de opgewekte elektriciteit via de zonnepanelen, zij niets 

hoeft te betalen.  Normaal is die productie van elektriciteit meer dan voldoende. Indien 

het jaarverbruik toch hoger zou liggen, is dit ten laste van Sportoase.  Indien het 

verbruik lager zou zijn, betaalt de gemeente het verschil.  Sportoase is ook akkoord om 

de 7% verlies door schaduwvorming, ten laste te nemen. 

Het derde item uit de intentie-overeenkomst is het volgende.  Tijdens het designproces 

werd vastgesteld dat de zwemkom zelf totaal rot was.  Dit hebben we maar kunnen 

vaststellen tijdens de bouw zelf en niet op voorhand op basis van plannen.  Daar zijn dus 

wat aanpassingen gebeurd, alsook toevoeging van meer recreatieve elementen voor het 

recreatiegedeelte.  Ook de gevel en de koepel werden grondig gewijzigd.  Het was 

onverantwoord om gewoon te renoveren.  Al die aanpassingen worden geraamd op 

ongeveer 1 miljoen en worden gedragen door Sportoase.   Sportoase oordeelde dat deze 

aanpassingen beter nu gedaan werden dan binnen 3 à 4 jaar.  Er zijn nog een aantal 

zaken die stedenbouwkundig moeten geregulariseerd worden en dit werd besproken met 

de stedenbouwkundig ambtenaar.  De voorziene kosten zijn dus qua tijd naar voren 

gebracht.  Dit kost de gemeente niets.' 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'U zal zich nog herinneren dat wij vorige maand ditzelfde 

agendapunt hebben laten verdagen.  De documenten (addendum en intentie-

overeenkomst) kregen wij pas vorige maand in ons bezit ongeveer 1 week voor de 

gemeenteraad, samen met de agenda.  Wij stelden ons daarbij ernstige vragen en 

daarom ook de vraag vorige maand om het agendapunt niet te behandelen.   Daarna is 

er een gemeenteraadscommissie geweest waarin wij een aantal zaken hebben 

gehoord.  We gaven reeds vorige maand aan dat we het niet normaal vonden dat, 2 jaar 

na vaststellen van de financiële bijdrage aan Sportoase, de regeling rond de 

zonnepanelen en de daaruit voortvloeiende elektriciteit moet bepaald worden.  Na twee 

jaar is dat eigenlijk ten voordele van Sportoase.  Het lijkt ons een vreemd verhaal.  We 
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hadden dezelfde vragen geuit op de GRC.  Daar kwamen we tot een bepaalde 

vaststelling.  Eigenlijk is met die zonnepanelen geleurd, want we wisten daar geen weg 

mee en we gingen een boete moeten betalen.  Men had met die zonnepanelen 

voorafgaandelijk beter gekeken waar die elders zouden kunnen gelegd voor eigen 

infrastructuur.  Dan had deze constructie met Sportoase niet opgezet moeten 

worden.  We zijn als gemeente meer pineut dan voordeelhouder.  Op de GRC werd ons 

verteld dat dit onderzocht is geweest, maar dat ging ons 22000 of 25000 euro 

kosten.  Rekening houdende met het feit dat je elk jaar voordeel zou hebben van die 

opbrengst, had het veel interessanter geweest om die zonnepanelen te behouden in 

eigen beheer.  Wij hebben vanuit de oppositie de moeite gedaan om een open gesprek te 

hebben met Sportoase.  Zij hebben ons uitgelegd dat deze historie al anderhalf jaar aan 

de gang is.  Dan begrijp ik niet dat wij pas in november 2018 de vraag krijgen om met 

dit verhaal akkoord te gaan.  Blijkbaar zijn er al 8 diverse overeenkomsten voorbereid 

geweest.  Wij hebben de bevestiging gekregen door Sportoase dat de gemeente geleurd 

heeft met die zonnepanelen en zij in dit verhaal voordeel doet.  Sportoase heeft ons ook 

gezegd dat zij steeds ter goeder trouw hebben gehandeld en dat er al voor 50 000 euro 

investeringen zijn gedaan.  De helft hiervan moest door City Energy doorgefactureerd 

worden.  Er was dus al een enorme voorgeschiedenis waar wij geen weet van 

hadden.  Langs de andere kant is er een PPS-constructie waarbij Sportoase onze partner 

is voor komende 30 jaar.  Vanuit LWD hebben wij gezegd dat die onzuiverheden met 

financiële impact in het contract, dienen in de intentieovereenkomst herbekeken te 

worden.  Vandaar dus ons amendement op de oorspronkelijk voorgestelde 

intentieovereenkomst.  Aan het addendum met City Energy is weinig te doen gelet op de 

hoofdovereenkomst.  Wij zullen aan elk gemeenteraadslid onze tekst van amendement 

bezorgen en we zullen daarover een korte toelichting geven.  Daarna vragen we dan de 

stemming. 

Raadslid Els Van den Broeck (LWD) deelt de tekst van het amendement uit aan de 

aanwezige gemeenteraadsleden. 

Raadslid Conny Moons (LWD) leest het amendement voor, specifiek artikels 2 en 3. 

In artikel 2 : Sportoase Londerzeel nv neemt de kosten ten hare laste van de werken en 

investeringen, nodig voor de nieuwe aansluiting van de huidige zonnepanelen op de 

toekomstige elektrische installaties van het sportcomplex. Hierin zijn inbegrepen de 

kosten opgegeven door City Energy en/of haar onderaannemers in haar mail van B juli 

2018. Sportoase zal tevens de jaarlijkse verzekeringskosten integraal terugbetalen aan 

de 

gemeente en dit op eerste verzoek van het gemeentebestuur. 

In artikel 3 : Voor het ter beschikking stellen van de ruimte voor de gemeente, zijn 

volgende princiepsafspraken gemaakt: 

* De investeringen, te weten de ruimte (gevloerd, voorzien van alle nodige 

bezettingswerken, elektriciteitsvoorzieningen en aansluiting(en) voor 

verwarming) zijn ten laste van Sportoase Londerzeel nv. In bijlage wordt een plan 

gevoegd met precieze aanduiding van deze ruimte. 

* De investeringen voor de loutere afwerking (exhaustief te benoemen als verven, 

plaatsen van verlichting en verwarmingselementen alsook meubilair) zijn ten laste van de 

gemeente. 

* Voor het gebruik van deze ruimte wordt tussen Sportoase Londerzeel nv en de 

gemeente Londerzeel overeen gekomen dat Sportoase deze ruimte gratis ter beschikking 

stelt en dit voor de duurtijd van de PPS, te weten tot en met 2047. Voor zover als nodig 

komen partijen uitdrukkelijk overeen dat deze overeenkomst van bepaalde duur niet 
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opzegbaar is. In bevestigend geval bestaat de sanctie erin dat de jaarlijkse (huidige en te 

verwachten) huurwaarde ( te begroten door een door partijen objectieve deskundige) 

van een ruimte van een gelijkaardige waarde en met dezelfde grootte wordt uitbetaald 

volgens de resterende looptijd van het contract. Bij gebreke aan enig akkoord 

hieromtrent zal de gemeente gerechtigd zijn om de jaarlijkse huurwaarde in mindering te 

brengen van de jaarlijkse afdracht aan sportoase 

totdat hieromtrent een akkoord werd bereikt. 

* Voor het toekomstig elektriciteitsverbruik in deze ruimte wordt rekening gehouden met 

het eerder recht van de gemeente op het aanwenden van de door de zonnepanelen 

geleverde stroom. De elektriciteit die hierbij opgewekt wordt, wordt bij voorkeur voor de 

verwarming van deze ruimte aangewend. 

* Indien de jaarproductie van de zonnepanelen hoger ligt dan het hierboven vermelde 

jaarverbruik, is het saldo ten voordele van Sportoase Londerzeel nv.  

* Schaduwvorming (ingevolge de nieuwbouw van de tweede sporthal) veroorzaakt een 

vermindering van de elektriciteitsproductie door de zonnepanelen van 7,5o/o, zoals 

begroot door City-Energy , de partner van de gemeente Londerzeel. Sportoase 

Londerzeel nv neemt de door de gemeente te betalen vergoedingen aan City-Energy 

hiervoor op zich. De gemeente kan hoe dan ook nooit gehouden zijn tot enige kost in 

zoverre er schade dan wel mankementen zouden optreden aan deze panelen of eender 

welk ander onderdeel van deze totale installatie dient te worden vervangen, Voor zover 

als nodig wil de gemeente benadrukken dat het Sportoase dan vrij staat om zelf 

investeringen te doen indien zij dat nuttig achten. Mocht City-Energy de gemeente in die 

zin eender welk bedrag vorderen van de gemeente en dit ingevolge verbetering of herstel 

van de zonnepalenen of een onderdeel ervan, zal sportoase deze kosten te zijne laste 

nemen. 

Raadslid Conny Moons (LWD) zegt dat ze de geest van de intentie-overeenkomst 

overeind heeft gehouden, maar mogelijk deuren die openstonden, dichtgedaan.  Zodat 

het contract waterdicht is.  Ik vraag om dit ter stemming voor te leggen. 

De zitting wordt geschorst om 20u36.  

De zitting wordt hervat om 20u48. 

Schepen Gerda Verhulst : 'Wij hebben al die pistes al bekeken en onderhandeld.  Dat zijn 

zware onderhandelingen geweest, vermits het een heel zwaar en strikt contract was, 

afgesloten in 2009.  U zal zich dat wellicht nog wel herinneren.  Wij hebben de opties van 

verhuis wel degelijk bekeken.  De demontagekost was 35 000 euro.' 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'Op de commissie heeft u een ander cijfer vermeld.  Daar 

sprak u van 25 000 euro.' 

Schepen Gerda Verhulst (N-VA): 'Wij gaan dat amendement niet meestemmen.  U moet 

eerst naar Sportoase gaan met uw ander voorstel.  U zal dus eerst met Sportoase 

moeten praten.' 

Raadslid Conny Moons (LWD) :'Op de gemeenteraad is er nooit een andere partner bij.' 

Raadslid Wim Eeckelaers : 'Ik hoor dat dat niet eenzijdig kan beslist worden zoals 

Schepen Verhulst zegt.  Maar langs de andere kant doen zij zelf ook zaken zoals 

aanpassing van de zwemkom en van de koepel op een eenzijdige manier.' 

Raadslid Bert Carleer (sp.a-Groen!) : 'Ik sluit mij aan wat hier vooraf is gezegd.  We 

kunnen moeilijk eenzijdig als gemeenteraad beslissen.  Je moet altijd de tegenpartij 
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horen en de negocatie doen.  Wat wij vandaag ook beslissen, als de tegenpartij hiermee 

niet instemt, dan is het zo.  Dit is een holle gemeenteraadsbeslissing of een hol 

amendement. Daarom zullen wij dit ook niet mee goedkeuren.' 

Raadslid Els Van den Broeck (LWD) : 'Ik ga ook akkoord wat men zegt dat we niet 

eenzijdig kunnen beslissen.  Maar ik snap niet dat er hier mensen zijn die de gemeente 

niet willen behoeden voor een financieel risico.  En dit ongeacht dat Sportoase hierin wil 

meegaan of niet.' 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'Met dit amendement geven we als gemeenteraad een 

mandaat om te heronderhandelen.' 

Raadslid Koen Goossens (onafhankelijk) : 'Die facturen dateren niet van vorige 

maand.  Die intentie-overeenkomst kan volgens mij wel gestemd worden en kan dan 

besproken worden met Sportoase door de volgende bestuursploeg.  Dan heb je dit 

amendement in plaats van de originele intentie-overeenkomst.' 

Raadslid Greet Segers (CD&V) : 'De intentie-overeenkomst met amendement vinden we 

wel transparanter en minder vatbaar voor discussie.  Het geeft meer zekerheid aan de 

gemeente.  Dat kan dan een aanzet zijn om terug te onderhandelen.' 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'Het gaat over de financiële risico's. Hoe vaak hebben we 

dit al niet voorgehad ?  Dat er contracten zijn die wel goedbedoeld zijn opgesteld, maar 

te flou zijn gelaten vanuit gemeentelijke zijde.  Met alle gevolgen vandien. En dan 

zeggen dat het gat in de begroting een probleem is. Wij willen dat op die manier 

veiligstellen. Reeds meermalen is gezegd dat contracten duidelijk moeten zijn.  Dat heeft 

financiële implicaties.  Voor alle duidelijkheid : wij zijn vóór het zwembad. Wij hebben dit 

project meegestemd. Maar we beschouwen ons ook een gelijke partner tegenover 

Sportoase  Wij moeten ons niet voor voldongen feiten op termijn laten zetten.  Dat is de 

essentie van de zaak.' 

Schepen Verhulst (N-VA) : 'Je gaat wel een langetermijn-samenwerking aan met 

Sportoase.  In de eerste plaats moet je met Sportoase onderhandelen.  Heb je uw 

voorstel besproken met uw partner waar u 30 jaar mee gaat samenwerken ?' 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'Ben ik schepen van sport ?  Ik denk het niet.  Ik heb 

vanuit de oppositie mijn werk meer dan gedaan.  Ik heb het contract aangepast en met 

Sportoase gaan praten om de achtergrond van het verhaal te kennen.  Ik denk dat ik 

meer dan genoeg heb gedaan.' 

 

Stemming: 

Met 15 stemmen voor (François DE KEERSMAECKER, Veerle PAS, Mark VAN ASSCHE, 

Eddy VRANCKAERT, Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Conny MOONS, Christine DE 

SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN BROECK, Arnold ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank 

PAS, Wim EECKELAERS, Koen GOOSSENS), 7 stemmen tegen (Tom TROCH, Gerda 

VERHULST, Bart VAN DOREN, Bert CARLEER, Koen MOEYERSONS, Patrick BOGAERTS, 

Lut AVERHALS) 

Besluit 

De gemeenteraad is akkoord dat dit agendapunt als 2e agendapunt van de 

agenda van de openbare zitting wordt behandeld. 
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Artikel 1: De gemeenteraad neemt de beslissing om de intentie-overeenkomst, zoals 

gewijzigd en aangepast tegenover de versie van november 2018 goed te keuren, samen 

met alle relevante bijlagen ervan.  

Artikel 2: De gemeenteraad neemt tevens de beslissing om het addendum aan de 

overeenkomst tussen de gemeente enerzijds en City Energy anderzijds van 16 november 

2009, in de versie zoals voorgelegd aan de gemeenteraad in zitting van 27 november 

2018, goed te keuren. 

Artikel 3: De gemeenteraad beslist uitdrukkelijk dat beide overeenkomsten uit artikel 1 

en artikel 2 van deze beslissing, onlosmakelijk met elkaar verbonden zijn. 

Ontwikkelingssamenwerking en humanitaire acties 

8. Toekennen subsidies ontwikkelingssamenwerking 

Aanleiding en context 

Er dienen voor de 2e helft van 2018 nog subsidies uitgekeerd te worden aan een 

humanitaire actie aan de NGO's van de Zuidwerking. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen 

- beslissing van de gemeenteraad van 24 juni 2008, zoals gewijzigd in zittingen van 23 

november 2010 een 22 november 2016 

- beslissing van de gemeenteraad van 27 maart 2018 betreffende goedkeuring subsidies 

ontwikkelingssamenwerking 

- beslissing van de gemeenteraad van 25 september betreffende subsidiereglement 

ontwikkelingssamenwerking en humanitaire acties 

- verslag van de gemeenteraadscommissie integratie, onderwijs en welzijn van 16 

oktober 2018 

Motivering 

De subsidies voor de Noordwerking waren reeds toegekend. 

De subsidies voor de Zuidwerking waren enkel toegekend aan Marlies Devos voor een 

bedrag van 780 euro via de gemeenteraadsbeslissing van 27.03.2018. 

Het resterend bedrag van de Zuidwerking was wel toegekend, maar nog niet uitbetaald. 

De 2 NGO's , zijnde vzw Trias en Koepel van de Vlaamse Noord-Zuidbeweging krijgen elk 

3.700 euro. 

Ook het bedrag voor huminaire acties werd nog niet uitbetaald. Het gaat om een bedrag 

van 5.000 euro dat toegekend wordt aan het consortium 12.12. 

Dit dossier werd geadviseerd door de gemeenteraadscommissie op 16.10.2018, maar 

werd door de ziekte van Lotte niet naar het college gebracht waardoor het dossier ook 

niet werd geagendeerd voor de gemeenteraad van 18.12.2018. 

Indien de gemeenteraad het dossier niet behandelt, kunnen de organisaties hun 

subsidies niet toegekend krijgen, want het geld kan ook niet overgezet worden naar 

2019. 

Financieel aspect 
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01600/2014000172/6493000 

01600/2014000173/6493000 

01600/2014000174/6493000 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

De gemeenteraad gaat akkoord om dit agendapunt bij hoogdringendheid te behandelen. 

De gemeenteraad gaat akkoord met het uitbetalen van de subsidies volgens het 

reglement ontwikkelingssamenwerking en humanitaire acties voor de projecten van de 

NGO's, ingediend voor Zuidwerking. 

De gemeenteraad gaat akkoord met het uitbetalen van de subsidie voor humanitaire 

acties aan het consortium 12.12. conform het reglement ontwikkelingssamenwerking en 

humanitaire acties 

Financiën 

9. Goedkeuring van de budgetwijziging 2018/01 

Aanleiding en context 

De voorgestelde budgetwijzigingen zijn gebaseerd op basis van aanpassingen beslist door 

het college van burgemeester en schepenen en/of in overleg met de 

budgetverantwoordelijken.  Het gecumuleerde budgettaire resultaat na budgetwijziging 

bedraagt €4.654.151. De autofinancieringsmarge bedraagt €89.485. 

Juridische grond 

- het gemeentedecreet van 15/06/2005, laatst gewijzigd bij decreet van 29/06/2012 in 

het bijzonder artikel 42, 43 § 2 punt 3 en titel IV, planning en financieel beheer 

- het besluit van 25/06/2010 van de Vlaamse Regering betreffende de beleids- en 

beheerscyclus van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor 

maatschappelijk welzijn 

- de omzendbrief BB 2013/4 van 22/03/2013 betreffende meerjarenplanning en budget 

2014 

- de omzendbrief BB 2013/7 van 06/09/2013 betreffende de digitale rapportering BBC 

- de omzendbrief BB 2013/8 van 18/10/2013 betreffende de invoering BBC 

- het ministerieel besluit van 1/10/2010 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting ervan, en van de rekeningstelsels 

van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn, 

het laatst gewijzigd bij ministerieel besluit van 26/11/2012 

-de beslissing van 19 december 2017 betreffende het vaststellen van het meerjarenplan 

2018-2020 en het budget 2018 van de gemeente. 

Motivering 

De noodzakelijke budgetherzieningen als gevolg van de noodwendigheden en van 

beslissingen van het College van Burgemeester en Schepenen worden opgenomen in 

deze budgetwijziging. 

Financieel aspect 
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Het gecumuleerde budgettaire resultaat na budgetwijziging bedraagt €4.654.151. De 

autofinancieringsmarge bedraagt €89.485. 

 

Stemming: 

Met 22 stemmen voor (François DE KEERSMAECKER, Tom TROCH, Jozef DE BORGER, 

Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Mark VAN ASSCHE, Eddy VRANCKAERT, 

Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, Conny MOONS, Koen 

MOEYERSONS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN BROECK, Arnold 

ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank PAS, Wim EECKELAERS, Patrick BOGAERTS, Lut 

AVERHALS), 1 onthouding (Koen GOOSSENS) 

Besluit 

Artikel 1 : De budgetwijziging 2018/1 wordt, samen met de verplichte bijlagen, 

goedgekeurd.  De bijlagen maken integraal deel uit van deze beslissing. 

Artikel 2 : Een kopie van dit besluit en het dossier worden verzonden naar de 

gouverneur. 

10. Budget 2019 

Aanleiding en context 

Het meerjarenplan 2014-2019 werd aangepast conform de budgetbesprekingen met de 

afdelingshoofden en budgetverantwoordelijken.  Op basis hiervan werd het budget 2019 

opgemaakt. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15/06/2005, laatst gewijzigd bij decreet van 29/06/2012 in het 

bijzonder artikel 42, 43 § 2 punt 3 en titel IV, planning en financieel beheer 

- besluit van de Vlaamse Regering van 23 november 2012 tot wijziging van diverse 

bepalingen van het besluit van de Vlaamse Regering van 25 juni 2010 betreffende de 

beleids- en beheerscyclus (BBC) van de gemeenten, de provincies en de openbare centra 

voor maatschappelijk welzijn 

- ministerieel besluit van 26 november 2012 tot wijziging van het ministerieel besluit van 

1 oktober 2010 tot vaststelling van de modellen en de nadere voorschriften van de 

beleidsrapporten en de toelichting ervan, en van de rekeningstelsels van de gemeenten, 

de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn 

- omzendbrief BB 2013/4 van 22/03/2013 betreffende meerjarenplanning en budget 

2014 

- omzendbrief BB 2013/7 van 06/09/2013 betreffende de digitale rapportering BBC 

- omzendbrief BB 2013/8 van 18/10/2013 betreffende de invoering BBC 

- ministerieel besluit van 1/10/2010 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting ervan, en van de rekeningstelsels 

van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn, 

het laatst gewijzigd bij ministerieel besluit van 26/11/2012 

- beslissing van de Gemeenteraad van 19 december 2017 betreffende het vaststellen van 

het meerjarenplan 2018-2020 en het budget 2018 van de gemeente. 

- beslissing van de Gemeenteraad van 25 september 2018 betreffende het vaststellen 

van de budgetwijziging 2018/1 en aanpassing meerjarenplan 2018-2020 waarbij het 

resultaat van de rekening 2017 werd verwerkt 

- beslissing van het College van Burgemeester en Schepenen van 3 december 2018 

betreffende het budget 2019 
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Motivering 

Het meerjarenplan 2014-2019 werd aangepast conform de budgetbesprekingen met de 

afdelingshoofden en budgetverantwoordelijken.  Op basis hiervan werd het budget 2019 

opgemaakt. 

Tussenkomst 

Raadslid Koen Goossens (onafhankelijk) : 'Ik merk dat jullie uitgaan van een budget van 

voorlopige twaalfden.  Hebben jullie met de nieuwe bestuursploeg overleg gepleegd voor 

de opmaak van de budgetten of niet ?' 

Schepen Bart Van Doren (N-VA) : 'Er zaten vertegenwoordigers van de nieuwe coalitie in 

het college.' 

Raadslid Koen Goossens (onafhankelijk) : 'Dit betekent dat er in januari een 

budgetwijziging kan gebeuren.' 

Schepen Bart Van Doren (N-VA) : 'Je zit met nieuwe budgetpartners aan tafel.  Dat 

vraagt zijn tijd.  Om de continuïteit te garanderen, hebben wij een technische begroting 

opgesteld.  Het nieuwe bestuur kan haar keuzes dan maken.  Wanneer de tijd rijp wordt 

geacht, zal er een budgetwijziging komen.' 

Raadslid Conny Moons (LWD) : 'Ik apprecieer de bekommernis van collega Goossens.  Er 

bestaat geen twijfel over dat dit een technische begroting is.  Daar hebben wij geen 

problemen mee.  Wij steunen deze beslissing.' 

 

Stemming: 

Met 22 stemmen voor (François DE KEERSMAECKER, Tom TROCH, Jozef DE BORGER, 

Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Mark VAN ASSCHE, Eddy VRANCKAERT, 

Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, Conny MOONS, Koen 

MOEYERSONS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN BROECK, Arnold 

ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank PAS, Wim EECKELAERS, Patrick BOGAERTS, Lut 

AVERHALS), 1 onthouding (Koen GOOSSENS) 

Besluit 

Artikel 1 : Het budget 2019 wordt, samen met de verplichte bijlagen, vastgesteld.  Deze 

bijlagen maken integraal deel uit van deze beslissing. 

Artikel 2 : Een kopie van dit besluit en het dossier worden verzonden naar de 

gouverneur. 

B-punt 

Intergemeentelijk overleg 

11. Akteneming besluitenlijst van de Raad van Beheer van 22 november 2018 

van de Welzijnskoepel West-Brabant 

Aanleiding en context 

Als toezichthoudende overheid op de Welzijnskoepel West-Brabant dient de 

gemeenteraad akte te nemen van de besluitenlijst van 22 november 2018. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen 



 

 

 18 / 20  

 

- besluitenlijst van de Raad van Beheer van 22 november 2018 van de Welzijnskoepel 

West-Brabant 

Motivering 

Als toezichthoudende overheid op de Welzijnskoepel West-Brabant dient de 

gemeenteraad akte te nemen van de besluitenlijst van 22 november 2018. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Enig artikel - De gemeenteraad neemt akte van de besluitenlijst Raad van Beheer van 

de Welzijnskoepel West-Brabant van 22 november 2018. 

BIJKOMENDE AGENDAPUNTEN 

12. Toekenning van de titel van ere-gemeenteraadslid aan de heer Bert Carleer 

vanaf 1 januari 2019 

Aanleiding en context 

De heer Bert Carleer is ononderbroken als gemeenteraadslid actief geweest vanaf 4 

januari 1995. 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikel 17 §4 

Motivering 

Volgens de bevoegdheid van de gemeenteraad wordt hem op basis van zijn 

verdienstelijkheid de titel van ere-gemeenteraadslid toegekend vanaf 1 januari 2019 

 

Stemming: 

Met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Enig artikel - Aan de heer Bert Carleer, geboren te Brussel op 17.09.1968 en wonende 

Meerstraat 43 te 1840 Londerzeel wordt de titel van ere-gemeenteraadslid toegekend 

vanaf 1 januari 2019. 

MONDELINGE VRAGEN VAN DE RAADSLEDEN 

13. Vraag van gemeenteraadslid Conny Moons betreffende de verlichting op 

Ursene en in de Drietorenstraat aan schepen Tom Troch 

Aanleiding en context 

Sinds deze zomer zijn de verlichtingsarmaturen op Ursene en in de Drietorenstraat 

vervangen door ledverlichting. 
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Sindsdien is er in deze laatste straat enkel nog verlichting ter hoogte van Moorhoek ,het 

kasteel Drietoren en het Kruispunt met Ursene. In de rest van deze straat is er geen 

verlichting meer en is het levensgevaarlijk voor de weggebruiker. 

Vraag 

Vraag wordt mondeling gesteld door raadslid Marc Verbruggen : 

'Sinds deze zomer zijn de verlichtingsarmaturen op Ursene en in de Drietorenstraat 

vervangen door ledverlichting. 

Sindsdien is er in deze laatste straat enkel nog verlichting ter hoogte van Moorhoek ,het 

kasteel Drietoren en het Kruispunt met Ursene. In de rest van deze straat is er geen 

verlichting meer en is het levensgevaarlijk voor de weggebruiker.  Welke actie gaat men 

ondernemen ?' 

 

Antwoord 

Antwoord werd gebundeld via volgende vraag. 

14. Vraag van gemeenteraadslid Conny Moons betreffende  de verlichting op 

Ursene aan Schepen Tom Troch 

Aanleiding en context 

Op Ursene gaat de verlichting volledig aan van zonsondergang tot ong . 23 u en van 6 u 

tot zonsopgang . Gedurende de nacht zijn er op Ursene nog  een 4-tal lichtpunten. Dit is 

gevaarlijk. 

Vraag 

Vraag wordt gesteld door raadslid Marc Verbruggen : 

Wat gaat U daaraan doen? 

Antwoord 

Door Eandis werd het regiomasterplan openbare verlichting gelanceerd.  Omwille van de 

techniciteit, zal ik u het document bezorgen.  Alle lampen vervangen zou een kost zijn 

om van te duizelen. 

15. Vraag van gemeenteraadslid Conny Moons betreffende  de verlichting op de 

Deltabrug aan Schepen Tom Troch 

Aanleiding en context 

De verlichting op de  Deltabrug boven de A12 brandt reeds geruime tijd niet meer en 

tevens ook een gedeelde van de A12 verlichting ter hoogte van deze brug . Momenteel is 

dit levensgevaarlijk voor de fietsers die verblind worden door het tegenovergesteld 

komend  verkeer. 

Vraag 

Vraag wordt gesteld door raadslid Marc Verbruggen : 

Kan het college ervoor zorgen om ook dit mankement op te lossen? 

Antwoord 
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De openbare verlichting op de Deltabrug is eigendom van AWV en wordt gestuurd met de 

openbare verlichting van de A12. 

Het probleem van de niet brandende openbare verlichting op de brug werd al gemeld. 

AWV heeft ons gemeld dat ze dit gaan onderzoeken en als zij vaststellen dat er een 

gevaar is voor de veiligheid, zij naar een oplossing zullen zoeken. 

Raadslid Mark Van Assche dankt - bij zijn afscheid aan de politiek - zijn collega's uit het college 

en gemeenteraad voor de voorbije 30 jaar en drukt de wens uit dat het volgende bestuur 

aandacht wil besteden aan integrale toegankelijkheid, wat voor hem ook altijd zijn stokpaardje 

is geweest. 

 

Namens de gemeenteraad 

Algemeen directeur 

Henk VERTONGHEN 

Voorzitter 

François DE KEERSMAECKER 
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